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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:

Za izboljšanje delovnih pogojev v mikalnici smo v letošnjem letu 
namenili okoli 11.316.000,00 SIT. V ta znesek je vključena tudi 
prestavitev otepalnika na novo lokacijo.

Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:
Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Komisija za splošne zadeve je na svoji izredni seji dne 23. 11. 1998 
sprejela sklep, da se objavi celoletno letovanje v stanovanju v 
Atomskih toplicah in zimsko letovanje v garsonjerah v Kranjski 
gori in v hišicah na Veliki planini. Rok prijave je do vključno 3. 
12. 1998. Cene so nespremenjene!

Franc Anžin

Računovodstvo in finance:

Bliža se konec leta in z njim čas božično-novoletnih daril. Kot smo 
sklenili na današnji seji uprave družbe, bomo tudi letos v Tosami 
nekoliko pohiteli in že pri plači za november, ki jo bomo prejeli 10. 
decembra, izplačali vsakemu zaposlenemu dodatno okoli 18.000 
SIT neto.

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

Kljub višjemu tečaju ITL-DEM smo uspeli v nabavni službi doseči 
nižjo ceno naših glavnih surovin, to je bombažne preje in izčeska. 
To smo dosegli na ta način, da smo znižali cene pri dobavitelju in 
tako prihranili pri povprečni porabi 35 t preje in 75 t izčeska 
4.750.000 SIT/mesec.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

Pred nedavnimi poplavami smo bili v strahu, da nam grozeča voda 
ne bi zalila skladišča. Pretekli teden pa so sodelavci opazili, da je 
talna voda naredila svoje - zalila je prostore skladišča.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Predlog operativnega plana za mesec december, ki ima 18 delovnih 
dni, je za proizvodnjo uresničljiv, če bomo krepko poprijeli 
predvsem na začetku meseca. Plan je postavljen v višini 97 % na 
letni plan. Najvišji plan ima Sanitetna konfekcija 120 %, sledi 
Tkalnica povojev 109 %, Belilnica 105 %, TŠT in Pripravljalnica 
97 %, Konfekcija 96 %, Mikalnica 75 %, Vlaknovinski oddelek 55 
% in PIOH 52 %. V oddelkih Mikalnica, Belilnica in Sanitetna 
konfekcija bo potrebno zaradi visokega operativnega plana in že 
prejetih dodatnih nalogih delati v 3. izmeni.

Janez Leskovec

Tkalnice:

V TŠT je v mesecu decembru predvideno obratovanje na skoraj 
vseh čolničnih statvah Picanol in to zaradi izvoza gaze 12/8 80 s 
tkanim robom. Razumljivo je, da bodo glede na število tkalk, 
planirano stale nekatere brezčolnične statve, ki proizvedejo več kot 
še enkrat toliko. Zastavlja se vprašanje rentabilnosti proizvodnje. V 
teku je reševanje problematike tkanja kontrastnih niti glede 
reklamacije. S predhodno kontrastno nitjo, katere proizvajalec je 
ustavil proizvodnjo, ni bilo tovrstnih težav glede kodranja niti. 
Nova kontrastna nit je precej težja in se zelo posipa, kar povzroča 
zategovanje ali nenadno sproščanje niti. Problem bi bil veijetno 
rešen, če bi lahko proizvajalec navijal na t.i. krožnik konus navitke.
V reševanje je vključena nabavna služba.

V tkalnici povojev se predvideva glede na potrebo firme Previs 
zgodnejši rok izdobave povojev v kolutih.

Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:
V torek, 17. 11. 1998 je potekala validacija sterilizatorja. 
Sterilizator je deloval brezhibno in validacijski postopek smo 
uspešno zaključili ob 19. uri popoldan. Imamo težavo z nepravilno 
kreiranimi etiketami, kar nam bo vzelo nekaj dodatnega časa, ki ni 
predviden v mesečnem planu. Približuje se čas praznikov in kot 
vsako leto, delavci pričakujejo božično darilo.

Oton Križman

Konfekcija:

V konfekciji bo v tem tednu proizvodnja potekala v treh izmenah in 
sicer v vlaknovinskem oddelku. Obratovala bo linija za izdelavo 
vlaknovin po termičnem postopku. Ostala proizvodnja bo potekala



v eni izmeni. V proizvodnji smo uvedli redne tedenske sestanke z 
delavci.

Marjan Orehek

Mikalnica:
Teden je minil v znamenju izpadajočih zvezdic. Služba kontrole s 
svojimi laboratorijskimi pripomočki tega ni ugotovila med 
procesom izdelave teh izdelkov. Lahko je biti - težko j e pomagati.

Vinko Svetlin

Belilnica:

“Pametni pišejo!” Pravi slogan; torej zadnja dva tedna nismo bili 
pametni. V tem tednu smo dobili potrdila o opravljenem 
protipožarnem usposabljanju. A glej zlomka, niso ga dobili vsi. 5- 
letni Rok Škrbe je bil na usposabljanju - pa ga ni dobil. Njegova 
prisotnost pa pomeni, da že zelo zgodaj načrtujemo razvoj kadrov v 
belilnici.

Milan Drčar

PIOH

Prejšnji teden je v tedenskih novicah prišlo po pomoti do objave 
napačnega števila kosov vložkov Vivia za humanitarno pomoč. 
Pravo število namreč je 2.424.000 kosov. V tem tednu, ki je za

nami zaznamuje prihod monterjev firme CCE.

Franc Cerar

Področje kakovosti:

Pri izvajanju vhodne kontrole nam povzročajo največ težav pozno 
prispeli materiali in materiali s pomanjkljivimi podatki za 
identifikacijo pošiljke. Ravno tako je moteč element stalno 
menjavanje dobaviteljev brez predhodno urejenih odnosov in pa 
vztrajanje pri za malenkost cenejšem in slabšem dobavitelju.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Pomemben dosežek dela informatikov v preteklem tednu je prav 
gotovo instalacija in predaja v operativno uporabo prodajne 
aplikacije za podporo odločanja. O njenem testiranju je bilo nekaj 
besed napisanih že v eni od prejšnjih Novic. S testom smo bili 
zadovoljni, zato je uprava družbe odobrila realizacijo. Kaj smo 
prodali, koliko in po kakšni ceni, komu, kdo, kdaj, s kakšnimi 
direktnimi stroški, s kolikšnim odstopanjem od plana ali od 
preteklega leta, kakšen je tržni delež ali nadaljni trend, so 
vprašanja, na katera zna oz. bo v kratkem znal skorajda v trenutku 
odgovoriti računalnik. Uporabniki, vprašajte ga.

Olga Resnik

Vodstvo družbe

Popis sodelavcev, ki so imeli večje težave z odpravljanjem in preprečevanjem škode zaradi poplav, je izdelan. Vodstvo seje odočilo, da vsem 
njihovim prošnjam za izredni plačani dopust v trajanju od enega do treh dni ugodi. Skupno število upravičencev je 27, odobrenega dopusta pa 46 
dni. Sodelavci, ki zaradi prometnih ovir niso mogli na delo, lahko dobijo izredni neplačani dopust, če to želijo. Za oba namena so bile v petek, 
20. novembra izdelane ustrezne odločbe o dodelitvi dopusta.

Janko Velkavrh

Sindikat:
Odbor sindikalnih zaupnikov je na 16. seji obravnaval:
- predlog kriterijev za okrevanje, ki gaje pripravila imenovana skupina,
- se seznanil s Pravilnikom o izvajanju kontrole na domu za čas odsotnosti,
- potrdil rebalans finančnega plana za leto 1998.
Pooblaščeni zaupniki so se udeležili rednega mesečnega “srečanja” z g. direktorjem.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 450 izvodov


